
 

 

Protokoll för styrelsemöte UBHK 2025-05-13 kl 18:30  

Plats: Hemmanet, Nydala 

Närvarande: Margit Håkansson, Karolina Eliasson, Owe Johnson, Emelie Lönnebrink, Wilma Edin, 
Jörgen Näslund, Karin Nylander 

Frånvarande: Magnus Palmeström, Alma Sundling 

§1 Ordförande öppnar mötet. 

§2 Till justerare väljs Emelie Lönnebrink. 

§3 Dagordningen godkänns 

§4 Föregående protokoll gås igenom och läggs till handlingarna 

§5 Emelie Lönnebrink redogör på uppdrag av Alma Sundling, som är frånvarande, för bokningssystem 
som kan användas för bokning av kurser, träning mm. Dagens bokningssystem upplevs ha vissa brister. 
Alma Sundling och Emelie Lönnebrink får uppdraget att utreda saken och lämna förslag till styrelsen. 
Börjar med att kontakta Maria Juslin och Carin Nylander Nygren som är administratörer för BokaMera. 

§6 Emelie Lönnebrink redogör för möjligheten att använda en gemensam Facebook sida med låsta 
inlägg för att göra klubben mer synlig för medlemmarna och lättare att hitta för den som är ny i 
klubben, Emelie Lönnebrink visar ett förslag hur den kan se ut och får uppdraget att göra en sådan 
sida för klubben. Det finns också synpunkter på att hemsidan kan förbättras, i nuläget tär det inte 
aktuellt att byta plattform, men förbättringsförslag är välkomna. 

Diskuteras också hur klubben ska få ut information, skylt behövs vid Hemmanet samt ute vid planerna. 
Även kortfattad information som kan delas ut. Emelie Lönnebrink och Wilma Edin får i uppdrag att 
komma med förslag på vilken typ av information som bör finnas. Viktigt kommunicera med de i 
klubben som sedan tidigare är involverade i liknande aktivitet. 

§7 Efter förslag från Bruksgruppen beslutar styrelsen rekommendera Nelly Saari för utbildning till 
tävlingssekreterare. 

§8 Owe Johnson informerar om Umeå Summerzone, där syftet är att introducera framför allt barn till 
olika aktiviteter. Detta år ses som en inkörningsperiod, och aktiviteten är förlagd till veckorna 25, 26, 
28-30 och 32-33. Föreningar kan hos kommunen ansöka om att vara med, vilket innebär att man har 
bemannad aktivitet 6 timmar per dag. Aktiviteten kommer förläggas på gräsyta nära Umeå Lagun. 
Beslutas att klubben under nästa år, när aktiviteten körs för fullt, ska försöka vara med under några 
veckor.  

§9 Rapportering 

 Från VU, inget att rapportera. 
 Från VG, agilitygruppen hade en trevlig kick-off den 10/5 med information om aktiviteter följt 

av gemensam träning. Bruksgruppen har fått en VG och en sammankallande, Nelly Saari. 



Hoopers och Rallylydnad kommer samverka om en gemensam inhägnad på Ön då dessa 
verksamheter kommer vara kvar där under början av sommaren. 

 Från ÖND, inget att rapportera. 
 Från SBK, inget att rapportera. 
 Ekonomi, inget att rapportera. 

§10 Nydala  

 Aktuell info: Jörgen Näslund och Margit Håkansson har tillsammans med Umeå Kommun 
bestämt var stängsel ska sättas. Jörgen har satt upp pinnar. Nordmontage önskar börja med 
arbetet vecka 21.  Styrelsen säger ja till detta. En lucka på ca 5 meter lämnas i stängslet för att 
ge plats för en liten redskapsbod där material kan förvaras. Arbetet bör samordnas med 
förberedelser för att få upp belysningsstolpar. Jörgen tar kontakt med en el-firma som tar 
hand om elarbetet. 

 Ordförande har kontaktat ett stängselföretag med frågan om det går att specialtillverka ett 
stängsel för klubben. Ingen tid för detta finns dock förrän i höst, varför styrelsen uppmanas ta 
ställning till en provisorisk lösning som ordförande skickar ut via mail.  

 Kommunen  vad gäller förvaringsutrymme på gräsplanen. Styrelsen 
ger Wilma Edin i uppdrag hitta förslag på lämpligt förråd. Därefter behövs nedgrävning av 
plintar, ett arbete som planeras till söndag den 24/5. 

 Klubbmedlemmar har framfört önskemål om att nya klubbstugan ska bli tillgänglig för alla. 
Styrelsen vill ha en inriktning mot en öppnare stuga, men hur det ska lösas får diskuteras 
vidare. 

§11 Diskuteras hur vi . Förslag att slå 
 med minst 4 personer som delar på ansvaret diskuteras. 

En uppdragsbeskrivning tas fram under tidig höst. 

§12 Inga övriga frågor finns 

§13 Ordförande avslutar mötet 

 

 

 

 

 

 

Margit Håkansson, ordförande  Emelie Lönnebrink, justerare 

 

 

 

Karin Nylander, sekreterare 


